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Pan Andrzej Lorenc
radny
Rady Miejskiej Legnicy

W  odpowiedzi  na    interpelację  nr  156/11/2023   z  dnia
27.11.2023 r. w sprawie  ławek na bulwarze nad rzeką Kaczawą, przed
wejściem do Parku Miejskiego  od  strony  Herbapolu  informuję,  że
przedmiotowe   dwie  ławki  zostały  zdemontowane  z  uwagi  na
bezpieczeństwo mieszkańców. Ta strefa  wejściowa do parku  jest
położona  peryferyjnie,  nie  ma  tam  monitoringu  i  mieszkańcy
zgłaszali , że w tym miejscu gromadzą się grupy osób spożywających
alkohol, w tym miejscu wielokrotnie dochodziło do bójek i niszczenia
ławek,  żeliwnych  koszy  na  odpadki  i   granitowych  donic  itp.
Mieszkańcy  wracający  po  pracy,  po  godz.  22.00,  przez  most  w
kierunku  ul.Ogrodowej  obawiali  się  o  swoje  bezpieczeństwo.
Demontaż ławek w tym miejscu wyeliminował zagrożenie.
Na  terenie  parku  jest  duża  ilość  ławek,  jest  wiele  możliwości  do
spotkań i wypoczynku nie mniej jednak, montaż dodatkowych ławek
został  uwzględniony  w projekcie Rewitalizacja  Zabytkowego  Parku
Miejskiego w Legnicy – aleja Biała.
Ławki zostaną zamontowane na terenie monitorowanym, w miejscu
doświetlonym, co zdecydowanie poprawi bezpieczeństwo i stworzy
komfortowe warunki do wypoczynku.

Z up. Prezydenta Miasta

Jadwiga Zienkiewicz
   (Zastępca Prezydenta)

Otrzymuje:
1. OK,
2. BR 2 egz.;

3. IK a/a;


